

Title (en)

Device for detachable adhering business cards with file cards.

Title (de)

Einrichtung zum lösbaren Verbinden einer Visitenkarte mit einer Karteikarte.

Title (fr)

Dispositif pour relier de façon amovible des cartes de visite avec des cartes d'un fichier.

Publication

**EP 0638441 A1 19950215 (DE)**

Application

**EP 94112290 A 19940805**

Priority

DE 9311867 U 19930809

Abstract (en)

The invention relates to a device for the releasable connection of a visiting card to an index card, with a transparent film at least partially masking the side of the index card receiving the visiting card. This device is to be so improved that the filing of visiting cards with the aid of index cards is facilitated. To this end, means (6) are provided which are so arranged and designed that the film (5) adheres releasably to the index card (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Einrichtung zum lösbaren Verbinden einer Visitenkarte mit einer Karteikarte, mit einer die die Visitenkarte aufnehmende Seite der Karteikarte zumindest teilweise abdeckenden durchsichtigen Folie. Diese Einrichtung soll so verbessert werden, das das Ablegen von Visitenkarten mit Hilfe von Karteikarten erleichtert wird. Zu diesem Zweck werden Mittel (6) vorgesehen, die derart angeordnet und ausgebildet sind, daß die Folie (5) lösbar an der Karteikarte (3) haftet. <IMAGE>

IPC 1-7

**B42F 19/00**; **B42F 5/00**

IPC 8 full level

**B42F 5/00** (2006.01); **B42F 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B42F 5/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3581423 A 19710601 - MASCOLO BENJAMIN RICHARD
- [X] CA 766656 A 19670905 - SHIBATA RYOJI
- [A] FR 1474183 A 19670324
- [A] US 5007191 A 19910416 - KLEIN GERALD B [US]
- [A] FR 2142700 A1 19730202 - CROSSON DU CORMIER B

Cited by

US9849710B2; US10899158B2; US10399373B2; US10933674B2

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**DE 9311867 U1 19940505**; DE 59405456 D1 19980423; EP 0638441 A1 19950215; EP 0638441 B1 19980318

DOCDB simple family (application)

**DE 9311867 U 19930809**; DE 59405456 T 19940805; EP 94112290 A 19940805